
Formandens beretning 
 

2021: 

 Da vores tidligere formand flyttede fra området, måtte vi lave rokering i bestyrelsen således 

at Jannie blev kasserer, Morten blev bestyrelsesmedlem og jeg blev så formand. 

Vi har i 2021 mest foretaget ganske almindelig vedligeholdelse af vejene, såsom fylde huller, afretning, 

beskære vejkant og snerydning.  

 

Alle ved at det støver når der er meget tørt, det man kan gøre er, køre langsom, vande vejen foran sin 

matrikel, bruge kemi såsom Dustex eller magnium klorid eller ændre vejbelægning.  

Vi gør selvfølgeligt vores bedste for at løse problemerne her og nu, men vi har også haft en del overvejelser 

om hvordan vi bedst kan begrænse det gener vi har med støv og regn.  

Vi vil rigtige gerne finde løsninger der er holdbart i længden. Løsninger som er holdbar, koster som regel 

også mange penge.  

 

Hvis man f.eks. skal afhjælpe problemet med regn der skylder vejen væk, så skal der laves faskiner ude i 

vejkanten der kan dræne vandet, så vejen ikke skylder væk og vandet ikke ryger ind hos en lodsejer eller 

ændre på vejbelægning så det støver mindre.   

Løsninger som dette koster så meget, at vi faktisk skulle bruge hele vores indtægt på at få lavet ét projekt 

og det er jo ikke holdbart, da der ellers ikke vil være penge til almindelige vedligeholdelse.  

Derfor vil det være en ide at tænke lidt frem i tiden og begynde at henlægge lidt penge hvert år, således at 

står man om et par år og skal bruge f.eks 50.000 kr til et projekt så er der lidt penge på 

henlæggelseskontoen at tage af, så man ikke tømmer vedligeholdelseskontoen. Det er på denne måde vi 

bedst kan sikre os gode vej forhold i fremtiden. 

Tak. 

 

Prakash. 


